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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

CARL AZUZ, CNN ANCHOR: Fridays are the undisputed champion of awesome. I`m Carl Azuz, with CNN STUDENT NEWS. Ten minutes of commercial free current events. We start today with news from Jordan. It`s a constitutional monarchy in the Middle East. And its government is enraged.
周五毫无疑问是最棒的一天。我是Carl Azuz，这里是十分钟不含商业广告的CNN学生新闻。今天我们从约旦说起。这是一个在中东地区的君主立宪制国家。约旦政府现在已经被激怒。
The ISIS terrorist group captured a Jordanian fighter pilot in Syria in December. News broke earlier this week that ISIS had brutally murdered the man. Jordan struck back. The pilot`s father says he was told that dozens of Jordanian jets flew in airstrikes against ISIS yesterday, then they flew back over the man`s house in tribute to the pilot`s family.
ISIS恐怖组织在12月份在叙利亚绑架了一名约旦飞行员。本周早些时候传出来ISIS组织已经残忍杀害了这名飞行员。约旦立即还击。这位飞行员的父亲表示他被告知有数十家约旦战机昨天向ISIS恐怖组织发起了进攻，任务完成之后返回该飞行员的家里对其表示哀悼。
Jordan says it targeted ISIS training centers and ammunition depots and that these strikes were just the beginning of its response.
约旦表示其瞄准了ISIS的训练中心和弹药库，而这些回击行为也只是刚刚开始。
U.S.-led airstrikes were part of the reason why ISIS lost the city of Kobani. It`s in northern Syria near the Turkish border. The Kurdish Peshmerga fighters on the ground who drove ISIS out have been living in the city of ruins.

美国领导的空中联盟也对IS失守Kobani城市作出了贡献。这是一座位于叙利亚北部接近土耳其边境地区的城市。该地区一带的库尔德自由斗士驱逐出了IS武装分子解放了该城市。
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